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Résumé :

Le crime de stupéfiants est un crime grave dont les - ffets destructeurs se sont
répandus dans le monde entier: le l1égislateur algérien a promulgué une la 18/04 pour
contréler et dissuader les auteurs et imposer des peines séveres, sauf le crime de
consommation et de possession de drogue. Aux toxicomanes, afin de réduire la
propagation de la toxicomanie, car le toxicomane n'est en fait qu'une personne malade
qui consomme de la drogue et ne peut méme pas se passer d'une personne malade a
une personne criminelle.

Mots clés : Possession de drogue, Réduction de peine. Toxicomanie, Toxicomane.

Abstract:

Drug crime is a serious crime whose destructive effects have spread throughout
the world. The Algerian legislature enacted a law on April 18 to control and deter
perpetrators and impose severe penalties, except for the crime of drug use and
possession. Drug addicts are targeted to reduce the spread of drug addiction, as a drug
addict is in fact a sick person who uses drugs and cannot even go from being a sick
person to a criminal.

Keywords: Drug possession, Sentence reduction, Drug addiction, Drug addict.



